

Agenda FAU-møte 19. jan 2026

1. Godkjenning av innkalling og valg av referent
2. Dialog med rektor
 - a. Budsjett for 2026 og konsekvenser for AKS (Guro fra AKS deltok her)
 - i. Kutt for både skole og aks, særlig aks. Utfordring er at vi har for få elever ift kapasitet (får litt fra Tåsen), og «mistet» 20 elever i fjor ved at det er færre skolestartere enn de som gikk ut, som førte til nedbemanning i fjor og preger budsjettet i år. AKS får betydelige kutt, men hva som blir konsekvensene vet vi ikke helt ennå (påvirkes av hvor mange som velger deltids plass, lønnsnivået til foreldre, etc). Har satt i gang en del tiltak, som f eks å samle morgen-aks og færre ansatte på slutten av dagen, litt innsparing på mat, ikke alltid vikarer, etc. Alle foreldre kan bidra til å hjelpe aks ved å følge regler og rutiner (beskjeder i tide, smartklokker, etc).
 - b. Erfaringer med å droppe julegudstjenesten
 - i. Fått tre mailer fra foreldre som stusset på dette valget, som er utgangspunkt for at Pernille ønsker å si noe om dette i møtet og hennes perspektiv på inkluderingsprinsippet som urokkelig; og da strider mot dette å måtte velge om man skal være på denne aktiviteten (det å være den lille gruppen som blir igjen på skolen..). Rektor ønsker at signalet på Berg er at alle tilhører ett felleskap (og at å lære om tro, inkl kristen kulturarv, passer å gjøre på andre tidspunkter). Flere FAU-representanter har innspill, der de også har fanget opp lignende signaler om at det er trist at tradisjonen er borte. Også flere repr som enig i at inkluderingsperspektivet er viktigst.
 - c. Oppfølging av de innkomne sakene før jul
 - i. Hund i skolegård – snakket med noen enkeltpersoner, skolen holder i dette – FAU ikke mer involvert her.
 - ii. Regulering/filtre på skolens pad'er: i den grad det har vært episoder, så er det en glipp, stadig forbedring for å sikre at barn ikke skal komme over ting på nett som de ikke skulle ha sett.
 - d. Foreldremøter – vår 2026
 - i. Mål om at møtene skal oppleves viktige og relevante, skal i 2026 se nærmere på hvordan vi kan videreutvikle møtene, men må gå sakte – denne våren blir litt business as usual – høstens møte blir «skolens foreldremøte» altså at det

er en del ting som «må sies». FAU har noen ideer/innspill: f eks barn «vise mer» hva det har vært jobbet med eller barn som presenterer hvordan det er å være elev på Berg. Ang vårens møter: lærere sender mail til både klasserepresentanter og fau-representanter for å høre om behov, og ev om skjerm-diskusjonen fra i fjor skal følges opp i den enkelte klasse

3. Nytt fra driftsstyret

- a. Ikke noe som trengs å snakkes om – går inn på elevundersøkelsen neste møte
- 4. Natteravn-ordningen; noe vi skal bli med på? FAU lander på at dette ikke er noe som skal tas videre i denne omgang, at det er mer naturlig at det er ungdomsskolen som er involvert.
- 5. Foreldrekonferansen 11. mars – alle FAU-representanter oppfordres til å dra.
- 6. Jobbing i arbeidsgruppene, med påfølgende plenumsdiskusjon
 - a. Trafikk & sykkel-gruppen: har vært mailer med oppfordring om å begrense bilbruk og å kjøre i én retning ifm levering – oppleves som at dette har en viss effekt. Det blir sykkeldag for 4. trinn til våren – Elma kroppsøvlingslærer ansvarlig for dette, bruker 50 000 (hjertesone-midler) på dette. Skal også arrangeres refleks-dagen i oktober.
 - b. Skjerm-gruppen: ble nesten ferdig med veileder før jul og er helt i innspurt, men skal ses i sammenheng med helsedirektoratets anbefalinger, skal sende ut en uke før foreldremøte sånn at klassekontaktene og FAU-representanter kan forberede seg før møtet.
 - i. Innspill til Pernille neste gang: nyttig å høre om hvordan skolen vurderer hva og hvordan teknologi brukes i undervisning, tv ifm spisepause, minecraft / roblox som del av undervisning – særlig mtp veileder fra helsedirektoratet som kanskje drar i en annen retning. Er kommet noen løse meldinger om «hvorfør brukes dette»
 - c. Inkluderings-gruppen: videre om tips-plakatene (skolestartere, nye elever) – hvordan f eks foreldrepresentant kan onboarde dem. Og disco-festen: bør lande en komité ila våren, der FAU-representanter kan samle inn folk. Usikker på om samme konsept som i fjor eller noe annet. Mer om dette neste gang.
 - d. BSV: frivillig kontingent for å øke inntekter til utstyr etc? 17. mai i rute.

7. Neste møte: 9. mars